
Protokot
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiazywania Probleméw Alkoholowych w Lublinie

w dniu 19 styeznia 2021 roku.

Porzadek posiedzenia:

1. Rozpoczecie posiedzenia.

2. Sprawy organizacyjne dot. pracy komisji.

3. Przyjecie protokolu z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie w dniu 8 grudnia 2020r.

4. Zakonczenie posiedzenia.

Przewodniczacy komisji p. Piotr Dreher przedstawit porzadek posiedzenia, do

ktérego nie wniesiono uwag i propozycji.

Zwrécit sie z prosba do przewodniczacych zespoléw o przygotowanie sprawozdan

z dziatalnosci za 2020 rok. Poinformowat, ze na posiedzeniu plenarnym, ktére odbedzie

sie 2 lutego br. beda one przyjmowane przez komisje.

Pan Tomasz Leszez przewodniczacy zespolu ds. kontroli zgtosit ponownie potrzebe

dostepu do komputera i drukarki. Przypomniat, ze zespét nie otrzymat informacji

z Wydziatu Spraw Administracyjnych o liczbie Alimicie/ zaplanowanych kontroli punktow

sprzedazy i podawania napojow alkoholowych, ktére beda przeprowadzane w 2021 roku.

Przewodniczacy poinformowat cztonkéw zespoléw orzekajgcych, ze w zwigzku

z epidemia koronawirusa istnieje mozliwoS¢ przeprowadzenia rozmowy felefonicznie

i zaprotokotowania jej, z tym, ze dotyczy to wnioskodawcéw i innych oséb przekazujacych

informacje o spozywaniu alkoholu przez osobe, wobec ktérej] prowadzone jest

postepowanie, natomiast uczestnik postepowania powinien zgtosié sie osobiscie na

posiedzenie komisji. Pani Bogumita Urbaniuk zaproponowata, aby w wezwaniu do osoby

wobec ktorejprowadzone jest postepowanie nie wpisywac numeru telefonu do komisiji.

Czionkowie zespotéw orzekajacych zgtosili wniosek_o wyposazenie pokoju 213

w_telefon z_funkcja_gloSnoméwiaca. co rozwigzatoby problem zaprotokotowania

wypowiedzi osdb informujacych o naduzywaniu alkoholu przez uczestnika postepowania.

Przewodniczacy przypomniat o mozliwosci korzystania przez osoby przybyle na

komisje z drugiej poczekaini, wtedy rozmowy z wnioskodawcag lub innymi osobami nie

bedg styszane na korytarzu sasiadujacym z pokojem 213.

Nastepnie komisja przyjeta jednogtognie protokét z posiedzenia plenarnego 8 grudnia

2020 roku.

Na tym posiedzenie zakonczono.
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Protok6t
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwigzywania Problemdéw Alkoholowych

w Lublinie w dniu 2 lutego 2021 roku.

Porzadek pasiedzenia:

1. Rozpoczecie posiedzenia.

2. Przyjecie sprawozdari z pracy w 2020 roku zespotéw i Komisji .

3. Przyjecie protokotu z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie w dniu 19.01.2021

4. Sprawy organizacyjne dot. pracy komisji.

5. Zakoncezenie posiedzenia.

Przewodniczacy komisji p. Piotr Dreher przedstawit porzadek posiedzenia, do ktére-
go nie wniesiono uwag i propozycji. Nastepnie zaproponowat przystapienie do skladania
sprawozdani z pracy zespotow.

- p. Jadwiga Mach przedstawila sprawozdanie zespolu opiniujacego —zostalo przyjete jed-

noglosnie

-p. Tomasz Leszcz przedstawit sprawozdanie zespotu ds. kontroli— zostato przyjete jed-

nogtosnie

- p. Maria Dura przedstawita sprawozdanie zespolu merytoryeznego ~ zostato przyjete

jednogtosnie

- p. Piotr Dreher przedstawil sprawozdanie z zespotéw orzekajacych —zostato przyjete

jednogtosnie.

Sprawozdanie dziatalnosci w 2020 roku Komisji Rozwigzywania Problemdw Alkoholowych

zostaio przyjete jednogtosnie.

Po zapoznaniu sie z protokolem z posiedzenia plenarnego, ktore odbylo sie 19 stycznia

2021 roku komisja przyjeta jednogtosnie.

W ramach punktu sprawy organizacyjne p. Tomasz Leszcz. Przewodniczacy zespolu ds.
kontroli zgtosit potrzebe wykonania protokoiéw samokopiujacych na wizytacje edukacyj-
no- profilaktyczne.
Na tym posiedzenie zakonczono.
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Protokot
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwigzywania Problemdw Alkoholowych w Lublinie w

dniu 16 marca 2021 roku.

Porzadek posiedzenia:

1. Rozpoczecie posiedzenia.

2. Relacja ze szkolenia - ,Wspdlnoty AA.”

3. Przyjecie protokolu z posiedzenia plenarnego, ktére odbylo sie w dniu 2 lutego 2021.

4, Zakoniczenie posiedzenia.

Przewodniczacy komisji p. Piotr Dreher przedstawif porzadek posiedzenia a

nastepnie oddat gios p. Bogumile Urbaniuk, ktéra uczestniczyla w szkoleniu online dot.

dzialalnogci Wspéinot AA, adresowanym do pracownikéw instytucji zajmujacych sie

udzielaniem pomocy osobom uzaleznionym od alkoholu. W szkoleniu uczestniczyt rowniez

p. Marek Jakubowski.

Pani B.Urbaniuk poinformowata, Ze ruch Anonimowych Alkoholikow powstat w USA

a od lat 70-tych ubieglego wieku realizowany jest w Polsce. Ruch AA to dobrowolne,

samopomocowe grupy os6b uzaleznionych od alkoholu, tworzone w celu utrzymania

trzezwosci wtasnej i wspomagania innych uzaleznionych w jej osigganiu. Podstawa filozofii

AA jest dwanascie krokéw AA. Kroki te opracowano na podstawie doswiadezen zebranych

przez pierwszych czionkow wspdinoty Anonimowych Alkoholikow.

Szkolenie prowadzita osoba, ktéra od 4 lat nie spozywa alkoholu. W czasie

pandemii prowadzone sq mitingi na zywo ale rowniez online. Zostaly wskazane lokalizacje

mitingow odbywajacych sie na zywo oraz strony internetowe i adresy do mitingow

odbywajacych sie online przez cata dobe. Grupy samopomocy sq uzupetnieniem

profesjonalnych form pomocy - najlepsza opcja jest przejscie terapii prowadzonej przez

profesjonalistow, a pézniej korzystanie ze spotkan AA.

Nastepnie komisja przyjela protokét z posiedzenia plenarnego, kt6ére odbyto sie w

dniu 2 lutego 2021 r.

Przewodniczacy poinformowat, ze dia potrzeb oztonkéw komisji udostepniono

czasopismo Swiat probleméw. Gdyby potrzebne byty inne czasopisma dot uzaleznien to

jest mozliwosé aby Wydziat Zdrowia i Profilaktyki je zaprenumerowalt.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie plenarne komisji odbedzie si¢ 20 kwietnia 2021 r.

Na tym posiedzenie zakoncezono.
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Protokol
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwigzywania Problemdéw Alkcholowych w Lublinie

w dniu 20 kwietnia 2021 roku.

Porzadek posiedzenia:

1. Rozpoczecie posiedzenia.

2. Sprawy biezace komisji.

3. Przyjecie protokotu z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie w dniu 16.03.2021.

4,Zakoniczenie posiedzenia.

Przewodniczacy komisji p. Piotr Dreher przedstawit porzadek posiedzenia, do ktd-
rego nie wniesiono uwag | propozycji.

Nastepnie poinformowat:

- w czerwcu odbedzie sie szkolenie online, prowadzone przez p. Katarzyne Lukowska po.
dyrektora Panstwowej Agencji Rozwiazywania Probieméw Alkoholowych dot. realizacji za-
dania wlasnego gminy i miasta w zakresie rozwiazywania problemdéw alkoholowych,

- w zwigzku z pismami Policji o sprawdzenie miejsc, w ktérych spozywany jest alkohol
cztonkowie zespolu ds. kontroli_ powinni dokonac interwencji wspdlnie z policja, po weze-
$niejszym umowieniu sie i ustaieniu terminu z oseba wyznaczong przez Policje.

- we wrzeSniu odbedg sie szkolenia dla policjantow w dwéch blokach tematycznych.
Pierwszy blok - Jak rozumieé rozwiazywanie problemow alkoholowych i zakres dziatan
KRPA w Swietle Ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi
z dnia 26 pazdziernika 1982 r.z pdézn.zm.), drugi blok - ,Przemoc w rodzinach dotknie-
tych problemem alkoholowym’,

- 4 maja br. jest w Urzedzie Miasta dniem woinym od pracy, dlatego tez zespdt orzekajacy
nie bedzie pracowat,

- ustalono, ze nastepne posiedzenie plenarne odbedzie sig 18 maja .

Przewodniczacy przypomuniat, ze w pok. 213 dostepne sq czasopisma poruszajace proble-
matyke uzaleznien, z ktorg cztonkowie komisj! powinni sie zapoznac.

Nastepnie komisja przyjeta protokét z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie w dniu
16 marca 2021 roku.

Na tym posiedzenie zakonczono.
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Protokdét
zZ posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiazywania Probleméw Alkoholowych w Lublinie w

dniu 18 maja 2021 roku.

Porzadek posiedzenia:
1. Rozpoczecie posiedzenia.
2. Sprawy biezace komisii.
3. Przyjecie protokotu z posiedzenia plenarmego, ktore adbyto sie w dniu 20.04.2021.
4, Zakonezenie posiedzenia.

Przewodniczacy komisji p. Piotr Dreher przedstawit porzadek posiedzenia, do
ktérego nie wniesiono uwag i propozycji. Poinformowat, ze w dniach 26 i 27 kwietnia na
komisjach Rady Miasta Lublin przyimowane byto Sprawozdanie z realizacji zadan
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemow Alkoholowych dia Miasta
Lublin w 2020 r. Sprawozdanie skierowane bylo na Komisje : Zdrowia i Pomocy
Spotecznej, ds.Rodziny oraz Oswiaty i Wychowania. Przewodniczacy oddat gios
p.Jadwidze Mach przewodniczace} Komisji OSwiaty i Wychowania oraz p. Monice
Orzechowskiej przewodniczacej Komisji ds.Rodziny. Panie poinformowaly, ze nie byto
pytan dot. dokumentu, rowniez na Komisji Zdrowia | Pomocy Spotecznej, co oznacza, ze
jest peina akceptacja dia dzialan komisji. Na sesji w dniu 29 kwietnia 20211. sprawozdanie
zostalo przyjete przez Rade Miasta Lublin.

Pani Jadwiga Mach poinformowala, ze podezas posiedzenia Komisji
Samorzadnosci i Porzadku Publicznego zostat poruszony przez jednego z radnych temat
zanieczyszczania naszego miasta - ulic, skweréw i placéw opakowaniami po alkoholu.
Mieszkaricy spozywaja alkohol w réznych miejscach publicznych pozostawiajac butelki i
puszki w miejscu spozycia. Radni apelowali do przedstawicieli stuzo o zwiekszente
monitoringu w zakresie spozywania alkoholu na terenie publicznym i zwiekszenia
wystawiania mandatéww tym zakresie.

W kontekécie ww tematu przewodniczacy zapytat jak przebiegaja interwencje i czy
prowadzone sq z przedstawicielami policjii Pan Tomasz Leszcz wyjasnil, ze jest
wyznaczona osoba w policji, ktéra koordynuje wspdine interwencje we wskazanych
przez mieszkancéw miejscach. Biorg w nich udziat wszyscy cztonkowie zespolu
ds.kontroli. Przewodniczacy podkreglat potrzebe obserwacji sklepdw prowadzacych
sprzedaz napojéw alkoholowych oraz miejsc przylegtych do nich. Pan Jozef Kazmierczak
zabrat gtos informujac, ze w jego dzielnicy znane sq wszystkim miejsca, w ktorych
spozywany jest alkohol i zapewne tak jest w kazdej innej. Zaréwno mieszkancy, jak tez
przedstawiciele Rady Dzieinicy zgtaszajq policji lub strazy miejskie] potrzebe patrolowania
tych miejsc. Ponadto dodat, ze gdyby w miescie byly automaty przyjmujace butelki i
puszki, miasto nie mialoby problemu z zaémiecaniem. Przewodniczacy poinformowat, ze
zespot merytoryczny wystapi do wiadz miasta z propozycja zakupu automatow.
Komisja ustalila:

- iz kolejne posiedzenie plenarne odbedzie sie 15 czerwca br.,
- przerwa w pracach bedzie trwata od 2 sierpnia do 31 sierpnia,

Nastepnie komisja przyjela protokot z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie w dniu
20.04.2021 roku.

Na tym posiedzenie zakoriczono.

 



Protok6t
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiazywania Problemdéw Alkoholowych w Lublinie

w dniu 15 czerwea 2021 roku.

Porzadek posiedzenia:

1. Rozpoczecie posiedzenia.

2.Sprawy biezace komisji.

3, Przyjecie protokotu z posiedzenia plenarnego, kt6re odbylo sie w dniu 18 maja 2021.

4. Zakonczenie posiedzenia.

Przewodniczacy komisji p. Piotr Dreher przedstawit porzadek posiedzenia do
ktérego nie zgioszono uwag i propozycji. Zapytat czy odbywaja sie interwencje w punktach
sprzedazy i podawania napojéw alkoholowych. Pan Tomasz Leszcz przewodniczacy
zespotu ds. kontroli poinformowal, ze obecnie prowadzone sq _wspdine interwencje ze
Straza__Mieiska w lokalach gastronemicznych polozonych przy  ul.Krakowskie
Przedmiescie. Potrzeba przeprowadzenia interwencji zwiqzana jest z wplywajgcymi od
mieszkaricow zgtoszeniami o naruszeniu przez przedsiebiorcdw prowadzacych fokale
gastronomiczne przy ul.Krakowskie Przedmiescie zasad sprzedazy napojdw alkoholowych

poprzez podawanie i sprzedaz alkoholu osobom nieletnim i nietrzezwym oraz zaktocanie
ciszy nocnej. Dotychezas odbyly sie interwencje w 2 lokalach gastronomicznych. W
Barze ‘ pray Krak.Przedmiesciu odméwiono wspdipracy, oseby z obstugi nie
udzielity informacji dot. przestrzegania zasad sprzedazy napojéw alkoholowych. W Bistro

usytuowanym przyul. Krak.Przedmiescie nie stwierdzono uchybien w
prowadzeniu dziatainosci gospodarczej. Przeprowadzona rozmowe edukacyjng ze
sprzedawcami i przedsiebiorcami, podezas ktérej zwracano szcezegding uwage na
przestrzeganie zapisow ustawy o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdziataniu

alkoholizmowi.

Przewodniczacy poinformowal, ze zespot merytoryczny goscit na swoim
posiedzeniu przedstawicieli policji. Policjanci wyjaSnili, ze patrole wyjezdzajace na
interwencje domowe nie zawsze badajg alkomatem osoby bedace pod wptywem alkoholu,
ze wzgledu na to, ze nie wszystkie patrole maja dostep do alkomatow. Ustalono
mozliwosé wezwania policji, w przypadku kiedy na posiedzenie zespolu orzekajacego
zgtosi sie osoba pod wplywem alkoholu.

Nastepnie komisja przyjeta protokot z posiedzenia plenarnego, kt6re odbyto sie w
dniu 18 maja 2021 r.

Ustalono termin kolejnego posiedzenia plenarnego na dzien 6 lipca 2021, podezas
ktérego powinny byé przedstawione sprawozdania z dziatalnoSci poszezegdlnych
zespolow za | pdtrocze 2021 r.

Przewodniczacy przypomniat o przerwie w pracach komisji w miesiqcu sierpniu.

Na tym posiedzenie zakofczono.
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Protokdt
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiqzywania Problemow

Alkoholowych w Lublinie w dniu 6 lipca 2021 roku

Porzadek posiedzenia:

Rozpoczecie posiedzenia.

Sprawozdania z dzialalnosci zespotéw i KRPA w | pdtroczu 2021roku:

Przyjecie protokolu z poprzedniego posiedzenia plenarnego

Sprawy biezqace i wniesione

Przewodniczacy przedstawit porzadek posiedzenia, do ktérego cztonkowie komisji
nie zgtosili uwag i propozycji. Nastepnie oddai gtos przewodniczgcym poszezegdinych
zespoléw, kiérzy zlozyli sprawozdania z dzialalnoéci za | pdlrocze 2021 roku. Po
przedstawieniu sprawozdania przewodniczacy poddawai sprawozdanie pod gtosowanie.

- p.Jadwiga Mach przedstawila sprawozdanie zespolu opiniujacego.

Komisja jednoglosnie przyjela sprawozdanie

- p. Maria Dura przedstawita sprawozdanie zespotu merytorycznego

Komisja jednoglosnie z przyjeta sprawozdanie

- p. Tomasz Leszez przedstawit sprawozdanie zespotu ds.kontroli

Komisja jednogiosnie przyjela sprawozdanie.

- p.Piotr Dreher przedstawit sprawozdanie zespotow orzekajacych.

Sprawozdanie z dzialainosci Komisji Rozwigzywania Problemow Alkoholowych
w | pdtroczu 2021 roku zostato zaopiniowane jednogiosnie popzytywnie (25
gtosow ,za").

Po zapoznaniu sie z protokotem z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie w dniu
15.06.2021 roku komisja przyjeta go jednogtosnie pozytywnie.

Przewodniczacy przypomniat o przerwie w pracach komisji od 1.08. do 31.08.2021
r.Poinformowat o szkoleniu online dla cztonkow komisji, ktére bedzie
zorganizowane we wrzeSniu lub pazdzierniku.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie plenarne odbedzie sie 21 wrzesnia 2021r.,
o godz.17.00.

Na tym posiedzenie zakoficzono.
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Protok6t
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiagzywania Probleméw

Aikoholowych w Lublinie w dniu 21 wrzesnia 2021 roku

Porzadek posiedzenia:

Rozpoczecie posiedzenia.

informacje nt. szkolenia

Przyjecie protokotu z poprzedniego posiedzenia plenarnego.

Zamkniecie posiedzenia.=
eo

Me
P

Przewodniczacy przedstawit porzadek posiedzenia, do kt6rego cztonkowie Komisji
nie zgtosili uwag i propozycji. Poinformowat, ze szkolenie odbedzie sie w dniu 27
pazdziernika, w godzinach od 9.00 do 14.00, w hotelu this przy Al. SolidarnoSci 7.
Prowadzone bedzie przez p. Katarzyne Lukowska z-ce dyr. PARP-y. Temat szkolenia
brzmi_ _,Realizacja  gminnych programdéw profilaktyki i rozwiazywania problemdéw
alkoholowych w 2022 roku na podstawie Narodowego Programu Zdrowia na lata 2021-
2025 oraz dodatkowe wptywy do budzetu gminy na przeciwdzialanie negatywnym
skutkom spozywania alkoholu’”.

Szkolenie bedzie realizowane w 3 blokach tematycznych:

1. Narodowy Program Zdrowia i wykaz zadan sluzacych realizacji celu operacyjnego 2
ezyli Profilaktyki uzaleznien : zintegrowane przeciwdzialanie uzaleznieniom, uzaleznienie
od tytoniu, uzaleznienie od alkoholu, uzaleznienia od zachowan.

2. Wytyczne do realizacji programoéw w oparciu o wyniki kontroli NIK oraz najczesciej
popeiniane bledy z uwzglednieniem konkretnych zapiséw z gminnych programéw m.in.
wspdipraca z lecznictwem uzaleznien, finansowanie placowek wsparcia dziennego, zaje¢
socjoterapeutyeznych i Swietlic, zajeé profilaktycznych w tym zaje¢ sportowych ze
grodkéw pochodzacych z oplat za korzystanie z zezwole na sprzedaz napojéw
alkoholowych. Omdwione bedqg inne wydatki na zadania niezgodne z ustawa
o wychowaniu w trzezwoésci i przeciwdziataniu alkcholizmowi i kwestionowane przez
organy nadzoreze.

3. Dodatkowe wplywy do budzetu gminy na przeciwdzialanie negatywnym skutkom
spozywania alkoholu — opiaty hurtownikéw przy zaopatrzeniu w napoje alkoholowe
w opakowaniach jednostkowych o ilosci nominainej napoju nieprzekraczajqcej 300 ml.

Nastepnie komisja przyjela protokdt z posiedzenia plenarnego, ktore odbyto sie
w dniu 6 lipca 2021 r.

Przewodniczacy poinformowat cztonkéw zespoléw orzekajacych, ze w przypadku,
kiedy uczestnik postepowania przychodzi na posiedzenie zespotu z petnomocnikiem,
moze on przystuchiwaé sie rozmowie, ale nie ma prawa gtosu, rozmowa prowadzona jest
z uczestnikiem.

Ustalono, ze nastepne posiedzenie plenarne odbedzie sie 27 pazdziernika , po szkoleniu.

Na tym posiedzenie zakoniczono.

 



Protokdt
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiazywania Problemow

Alkoholowych w Lublinie w dniu 27 pazdziernika 2021 roku

Porzadek posiedzenia:

1. Rozpoczecie posiedzenia.
2. informacje dot. certyfikatow uczestnictwa w szkoleniu ,Realizacja gminnych programow
profilaktyki i rozwiazywania problemdéw alkoholowych w 2022 roku na podstawie

Narodowego Programu Zdrowia na lata 2021-2025 oraz dodatkowe wptywy do budzetu
gminy na przeciwdziatanie negatywnym skutkom spozywania alkoholu”.
3. Przyjecie protokotu z poprzedniego posiedzenia plenarnego.
4. Zamkniecie posiedzenia.

Posiedzenie prowadzita p. Jadwiga Mach Wiceprzewodniczaca komisji. Pani Jadwiga
Mach poinformowala, ze certyfikaty beda wreczone osobom uczestniczacym w szkoleniu

w kolejnych dniach, po podpisaniu przez prowadzaca szkolenie, ponadto kazdy egzemlarz
zostanie skserowany i dolaczony do akt osobowych czionkéw komisji.

Ponadto p. Przewodniczaca poinformowata, ze zarzadzeniem z dnia 15.10.2021 r.

Prezydent Miasta Lublin powolat do pracy w komisji nowego czionka. Pani Brygida Boruch

przedstawila sie, informujac ze sprawy ktérymi zajmuje sie komisja sq jej znane poniewaz

od wielu lat pracuje jako pracownik socjainy Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie w

Lublinie. Ma w pracy kontakt z osobami uzaleznionymi oraz rodzinami tych os6b, cz¢sto

wsp6luzaleznionymi. Pomaga osobom uzaleznionym i ich rodzinom informujgc o

moztiwosciach podjecia terapii jub kierujgc wnioski do komisji o prowadzenie czynnosci

zmierzajacych do orzeczenia o zastosowanie wobec osoby uzaleznionej od alkoholu
obowigzku poddania sie leczeniv w zakladzie lecznictwa odwykowego.
Pani B.Boruch bedzie pracowata w zespole opiniujacym i kontroinym.

Nastepnie komisja przyjeta protokét z posiedzenia plenarnego, ktére odbyto sie
w dniu 21 wrzesnia 2021 r.

Na tym posiedzenie zakonczono.
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Protokd!
z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiazywania Problemow

Alkoholowych w Lublinie w dniu 23 listopada 2021 roku

Porzadek posiedzenia:

Rozpoczecie posiedzenia.

Sprawy biezace.

Przyjecie protokofu z poprzedniego posiedzenia plenarnego.

zamkniecie posiedzenia.F
ep

Przewodniczacy przedstawit porzadek posiedzenia, do kt6rego cztonkowie
komisji nie zgtosili uwag i propozycji.

Poinformowal, Ze zespdét merytoryczny wystapit do radcy prawnego UM
z pytaniem, czy mozliwe jest doreczanie przez Policje i Straz Miejska korespondencji
w ramach prowadzonych przez komisje postepowan o zastosowanie obowiazku leczenia
odwykowego oraz w ramach postepowania przed sadem w sytuacji, gdy sad wymaga
doreczenia komorniczego. W odpowiedzi na pismo radca prawny UM poinformowal, ze
nie jest mozliwe stosowanie doreczer przez Policje i Straz Miejska na etapie
postepowania przed komisja, jak rowniez w sytuacji gdy Sad wymaga doreczenia
komorniczego. Zadania polic}i okresione w ustawie o policji (Dz.U. z 2021 1,poz.1882) nie
obejmuja doreczenia przesylek innych organéw. Doreczanie pism przez _policje
przewidziany jest w ramach postepowania karnego w art.131 § 1 pkt 4 Kodeksu
postepowania karnego i to wylacznie w razie niezbednej koniecznosci. Ustawa o Strazach
gminnych (Dz.U. z 2021 r poz. 1763) przewiduje zadania w zakresie ochrony porzadku
publicznego. Zadania nie obejmuja doreczania korespondencji np. organéw administracji
publicznej]. Podobnie jak w Regulaminie Organizacyjnym Strazy Miejskiej przyjetym
Uchwata Rady Miasta Lublin nr 407/XV/2016 rz 11 lutego 2016 zadanie to nie jest ujete.

Przewodniczacy przypomniat, ze w grudniu przyjmowany bedzie na sesji Rady
Miasta Lublin Gminny Program Profilaktyki i Rozwigzywania Problemdéw Alkoholowych na
2022 rok. W pracach nad projektem uczestniczy! zespdt merytoryczny, ktory zgtosit uwagi
i wskazat na niejasnoséci w zapisach, bledy merytoryczne i sformutowania niespetniajace
kryteriéw profilaktyeznych. Wszyscy czionkowie komisji atrzymajqa projekt GPPIRPA, jezeli
ktos bedzie miat uwagi i propozycje zmiany powinien to zgtosié przewodniczacemu.

Nastepnie komisja przyjeta protokdt z posiedzenia plenarnego, kt6ére odbylo sie 27
pazdziernika 2021 r.

Ustalono :

- kolejne posiedzenie plenarne odbedzie sie 8 grudnia, w Srode, o godz.17.00,

- przerwa w pracach komisji bedzie trwata od 24.12.2021 do 5 stycznia 2022 1.

Ponadto przewodniczacy przypomniat cztonkom komisji o zachowaniu ostroznosci
i bezpieczenstwa podczas posiedzen zespolow i przeprowadzanych wizytacji w zwigzku
Z panujaca epidemia, zalecit korzystanie ze Srodkéw dezynfekujacych, noszenie masek
i zachowanie odlegtosci.

Na tym posiedzenie zakonczono.
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Protokét

z posiedzenia plenarnego Komisji Rozwiqzywania Problemow

Alkoholowych w Lublinie w dniu 8 grudnia 2021 roku

Porzadek posiedzenia:

Rozpoczecie posiedzenia.

Sprawy biezace.

Przyjecie protokolu z poprzedniego posiedzenia plenarnego.

P
e

P,P

Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy przedstawit porzadek posiedzenia, do kigrego cztonkowie komis{i

nie zgtosili uwag i propozycii.

Nastepnie poinformowalt, Ze dyrektor Wydziatu Zdrowia i Profilaktyki zwrécit sie z

prosba o wskazanie cztonka Komisji Rozwiazywania Problemow Aikoholowych do pracy w

komisji konkursowej oceniajacej oferty na powierzenie do realizacji zadanwynikajacych

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Probleméw Alkoholowych dia Miasta

Lublin na 2022 r. Pan Marek Jakubowski wyrazit zgode do reprezentowania KRPA w

pracach komisji konkursowej.

Przekazat informacje, iz projekt Gminnego Programu Profitaktyki i Rozwigzywania

Probleméw Alkoholowych bedzie przyjmowany na sesji Rady Miasta Lublin 16 grudnia br.

WezeSniej bedzie omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miasta Luublin: w dniu 13

grudnia — na Samorzadnosci i Porzadku Publicznego, ds.Rodziny oraz Zdrowia i Pomocy

Spotecznej, 14 grudnia ~ na komisji OSwiaty | Wychowania i Budzetowo-Ekonomicznej.

Pan Tomasz Leszcz przewodniczgcy zespotu ds.kontroli poprosit przewodniczgcego

komisji o wystapienie do Wydziatu Spraw Administracyjnych w sprawie przygotowania

przez wydziat informacji dot. liczby/ limitu/ zaplanowanych kontroli punktéw sprzedazy

i podawania napojéw alkoholowych, ktore beda przeprowadzane w 2022 roku.

Komisja jednagtoénie przyjela protokdt z posiedzenia plenarnego, ktore odbyto sie 23

listopada 2021 r.

Przewodniczacy Komisji przypomniat przewodniczacym zespoldw o koniecznosci

przygotowania sprawozdan z dziatainogci zespotéw za 2021 rok, ktore przyjmowane bedq

18 stycznia 2022 roku podczas posiedzenia plenarnego.

Na zakoniczenie posiedzenia przewodniczacy p. Piotr Dreher zlozyt cztonkom komisji

zyczenia Swiateczne i noworoczne. Ponadto zostaly przekazane czionkom komisji

kalendarze na 2022 rok z logo GKRPA

 


